
Magyar Mérnöki Kamara Akusztikai Tagozat  

Elnökségi ülés emlékeztetője 

2020. december 1. – on-line ülés 

Jelenlévők:  Borsiné Arató Éva elnök 

  Dr Koscsó Gábor alelnök 

  Nagy Attila alelnök 

  Bite Pálné dr. 

  Józsa Gusztáv 

  Borsi Gergely – a 4. napirendi pont után távoznia kellett. 

 

Napirendi pontok: 

1. Napirendi pontok ismertetése – szavazás az elfogadásáról. 

2. Összefoglaló a Tagozat 2020.10.29. Elnökségi ülés óta eltelt időszakról:  

 Alapszabály módosítás 

o Elsődleges Tagozat megjelölésének kérdése 

 Iratkezelési Szabályzat 

3. Továbbképzések  

4. Szabványok követése, részvétel a nemzeti szabványosításban.  

5. Az akusztika, zaj-és rezgésvédelem területein érvényes jogszabályok és szabványok 

harmonizálása, naprakész átdolgozása: munkabizottság létrehozása. 

6. FAP pályázaton részvétel 

7.  A Szakmai Gyakorlat Szakirányúságát Vizsgáló Szakértői Testület munkarendjének 

kidolgozása 

8. Tervek tartalmi követelményei 

9. Együttműködés a BPMK-val - közös rendezvény lehetősége 

10. A feladatok teljesítésének elfogadása: 

 szerződések elkészítése: 

o továbbképzés szervezése 

o SzGySz testület munkarendjének kidolgozása 

o Tagozati honlap működtetése  

11. Egyebek 

 

 

1. napirendi pont: 

BAÉ ismerteti a napirendet. 

 

1/2020 (XII.01.) elnökségi határozat: 

Jelenlevők a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadták. Levezető elnök Borsiné Arató Éva elnök, 

jegyzőkönyvvezető: Nagy Attila alelnök 

 

 

2. napirendi pont: 

BAÉ beszámolója az előző elnökségi ülés óta eltelt időszakról. MMK választmányi ülésen egyik fő 

témakör az Alapszabály átalakítása volt. Itt a Tagozat számára kiemelten fontos et az elsődleges 



tagozati tagság kérdése. A jelenlévők többsége támogatta az elsődleges tagság fogalmát. Problémát 

jelent, hogy a tagság nincs tisztában a kamara felépítésével, működésével, így az elsődleges 

tagozat/tagság fogalma sem értelmezhető. 

További feladat az iratkezelési szabályzat megismerése és betartása. 

NAB vállalta, hogy átnézi és ismerteti az elnökség tagjai számára a szabályzatot. 

NAB felvetette, hogy szükség lenne egy központi Akusztikai tagozati titkársági e-mail címre a tagokkal 

kapcsolattartás egyértelműsítésére, hogy ne a magán e-mail címeinkre érkezzenek a megkeresések.  

 

 

3. napirendi pont: 

KG beszámolója az eddigi képzésekről. 2021-ben ismét 3 továbbképzést tervezünk, ebből az egyik egy 

külsős, OPAKFI által szervezett szakmai nap (akkreditáltatva), egy továbbképzés a korábbi évek 

előadásaiból (ismétlés), egy továbbképzés pedig teljesen új előadásokkal. 

2/2021(XII.01.) Akusztikai Tagozat elnökségi határozata: 

Az Akusztikai Tagozat elnöksége a 2021. évi továbbképzési tervet egyhangúlag elfogadta. 

 

4. napirendi pont: 

NAB beszámol a szabványok és jogszabályok követésével kapcsolatos feladatokról. Szakács Györggyel 

egyeztetni kell a frissítések küldésének gyakoriságáról. 

 

5. napirendi pont 

BM elővezeti, hogy az újonnan megjelent, Muntag András által fordított ISO szabvány nincs 

harmóniában a magyar rendeletekkel. A szabvány ismertetéséről hasznos lenne egy cikket 

megjelentetni a Mérnök Újságban. t (ami megjelent), ne a 2. részről. 

KG vállalja, hogy beszél Muntag Andrással a szabványt röviden ismertető, az általános 

mérnöktársadalom számára érdekes cikk készítéséről. 

 

6. napirendi pont 

BAÉ ismerteti a FAP pályázatra beadott, Fürjes Andor tagtárs által készített munkát. 

 

7. napirendi pont:  

A Szakmai Gyakorlat Szakirányúságát Vizsgáló Szakértői Testülettel kapcsolatban BM és KG elkészítette 

a munkarend első változatát, melyet megküldenek az elnökség tagjainak átnézésére. 

 

8. napirendi pont: 

A tervek tartalmi követelményeivel kapcsolatban JG megkezdte a munkát. A munkához másik 

tapasztalt szakértő közreműködésére van szüksége. Az elnökség segít a másik szakértő felkérésében. 

 

9. napirendi pont: 

Együttműködés a BPMK-val.  

Az Elnökség megerősítette a 8/2020 (X.29.) elnökségi határozatot, miszerint az Akusztikai Tagozat 

népszerűsítése érdekében, a vírushelyzettől függően a Pest Megyei Kamarával közös rendezvényen 

tagozati bemutatkozót tartunk.  

 

 

  



10. napirendi pont: 

BAÉ elmondja, hogy a tagozati feladatokra köttetendő megbízási szerződések rendben vannak, 

hamarosan kifizetésre kerülnek. 

 

11. Egyebek 

BAÉ javaslata: a jövőben ne jelöljük külön határozatként a napirendi pontok elfogadását 

3/2021(XII.01.) Akusztikai Tagozat elnökségi határozata: 

A 2021. évtől az elnökségi határozatok között nem lesz külön határozat a napirendek elfogadása. 

 

 

A következő elnökségi ülés tervezett időpontja: 2021. februárjában. 

 

Lejegyezte: Nagy Attila alelnök 


